
Informatiebijeenkomst Barneveld 6 oktober 2010

Reacties Barneveld Reactie gemeente

* Uitwerking plan Veller opnemen in plan (o.a. groenstrook tussen wijken, 

nieuwe kerkgebouwen)

Deze elementen zijn opgenomen in het plan

* Nabij Barneveldse beek ter hoogte van Achterveldseweg is meer mogelijk 

met groen

In het groenstructuurplan zijn geen specifieke maatregelen opgenomen 

voor deze locatie. Bij eventuele ontwikkelingen groenstructuur Plantagelaan 

deze locatie accentueren.

* De Kleine Barneveldse beek op kaart aangeven als structuur (ook deel 

onder de grond)

Ondergrondse deel is niet op de kaart opgenomen. In het plan is in de tekst 

wel aangegeven dat dit boven de grond gehaald zou moeten worden

* Bij herontwikkeling Kapteijnstraat en omgeving groenstructuren langs 

hoofdontsluitingen meenemen

Voor Burgemeester Kuntzelaan is aanvulling boomstructuur opgenomen. 

Exacte uitwerking in inrichtingsplan

* Bij de ontwikkeling van de fietssnelweg langs het spoor door wijk Zuid III 

rekening houden met het groen dat momenteel aanwezig is. Behoud van 

groene beeld gewenst.

Groene randen zijn belangrijk aandachtspunt in het plan. Deze rand is niet 

specifiek aangehaald.

* Verzoek tot het planten van bomen op de pleinen in het centrum en bij de 

ingangen tot het centrum

Dit is opgenomen in het plan

* Kerkplein groener maken Dit is opgenomen in het plan

* Kan ik het groen naast H. Dunantlaan 2 tegen de garage kopen of in 

bruikleen krijgen. Dit stuk wordt nu al 37 a 38 jaar door mij onderhouden 

(verjaring). Als de gemeente dit nodig heeft kan ze dit meteen weer terug 

krijgen

Dit is een specifieke vraag. De gemeente neemt hierover contact met u op.

* Het groen voor de garageboxen op de hoek Alb. Schweitzerlaan / H. 

Dunantlaan zo laten. Hierover is overleg geweest met alle 5 de 

garagegebruikers. Dit groen wordt tot nu toe 1x per jaar afgevlakt.

De gemeente neemt deze opmerking mee. Niet opgenomen in het 

groenstructuurplan

* Nagaan Amerikaanse eiken Vliegersvelderlaan 4 + 6, bomen snoeien en 

bekijken wortelgroei . De heesters niet vervangen door gras. Daar waar 

nu gras is worden al regelmatig auto's geplaatst voor laden en lossen. Het 

groen op de hoek Vliegersvelderlaan - A. Sweitzerlaan wordt al 38 jaar 

bijgehouden door aanwonende.

De gemeente neemt deze opmerking mee. Niet opgenomen in het 

groenstructuurplan

* Het structuurplan ziet er goed uit en lijkt fraai, echter, hoe gaat de 

gemeente om met de grotere kosten die in dit plan zijn meegenomen. Is 

er in de toekomst voldoende budget?

In dit plan wordt een wensbeeld van de groenstructuur gegeven. De exacte 

invulling en de termijn waarbinnen bepaalde structuren worden gerealiseerd 

is inderdaad afhankelijk van de finaciële middelen. Het gewenste beeld is 

altijd het uitgangspunt. 



* Positief dat groenstructuurplan wordt opgesteld. Meenemen dat op het 

Raadhuisplein bomen worden geplant.

Dit is opgenomen in het plan

* Ik ben groot voorstander van het herstel van de 

"oorspronkelijke"/"verborgen" Kleine Barneveldse beek

In plan is dit aangehaald als mogelijkheid

* De groenstructuur rond het Gowthorpeplein staat (onterecht) niet op de 

kaarten

De groenstructuur heeft hier niet de overhand, aangezien de auto's 

dominant aanwezig zijn. Aanvulling van extra bomen op pleinen in het 

centrum is meegenomen in het plan.

* Solitaire / monumentale bomen zouden een aanwinst zijn voor de kern 

Barneveld

In het plan is opgenomen dat bij aanplant van nieuwe bomen altijd een 

geschikte groeiplaats gerealiseerd dient te worden die bomen de 

mogelijkheid biedt om uit te groeien. 

* Het bosje bij het Schaffelaartheater tussen het schooltje en de 

Bouwheerstraat tegenover de Bijeberg als bosje laten bestaan. Ook 

onderhouden graag. Is belangrijk voor het zicht op de Bijeberg (hoge 

gebouwen) en het uitzicht vanuit de appartementen. Ook het zicht vanaf 

het plein voor het Schaffelaartheater

Het groen zuidelijk van het Schaffelaartheater is opgenomen in de 

wijkstructuur. 

* Is het mogelijk het doorgaande verkeer op de Bouwheerstraat te 

beperken? Het verkeer geeft heel veel geluidsoverlast (ook 's avonds en 

's morgens vroeg).

De gemeente neemt deze opmerking mee. Niet opgenomen in het 

groenstructuurplan

* In het mogelijk bij het aanpakken van asfalt eventueel open asfalt te 

leggen zodat de geluidsoverlast beperkt wordt. 

De gemeente neemt deze opmerking mee. Niet opgenomen in het 

groenstructuurplan


